

Franckesche Stiftungen zu Halle

Caii Velleii Patercvli Historiae Romanae Ad M. Vinicium Cos. Libri Dvo Qvantvm Exstant

Velleius <Paterculus>

Halae, MDCCLXXIX.

VD18 12434159

Cap. CXVIII.

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-213763

far manum, cum, intra quinque consummati
 tanti operis dies, funestæ ex Germania epistolæ,
casti Vari, trucidatarumque legionum trium,
rotidemque alarum, & sex cohortium. velut
 in hoc salutem tantummodo indulgente nobis
 fortuna, ne occupato duce. rei causa, persona
 moram exigit. Varus Quinctilius, inlustri 2
 magis, quam nobili ortus familia, vir ingenio
 mitis, moribus quietus, ut corpore ita animo
 immobilior, otio magis castrorum, quam bel-
 licæ adsuetus militiæ; pecuniæ vero quam non
 contemtor, Syria, cui præfuerat, declarauit;
 quam pauper diuitem ingressus, diues paupe-
 rem reliquit. is cum exercitui, qui erat in Ger- 3
 mania, præflet, concepit esse homines, qui
 nihil præter vocem membraque haberent ho-
 minum; quique gladiis domari non poterant,
 posse iure mulceri. Quo proposito mediam 4
 ingressus Germaniam, velut inter viros pacis
 gaudentes dulcedine, iurisdictionibus agendo-
 que pro tribunalis ordine, trahebat æstiuæ.

CAP. CXVIII. At illi, quod nisi exper- 1
 tus vix credat, in summa feritate versutissimi,
 natumque mendacio genus, simulantes fictas
 litium series; & nunc prouocantes alter alte-
 rum iniuria, nunc agentes gratias, quod eas
 Romana iustitia finiret, feritasque sua nouitate
 incognitæ disciplina mitesceret, & solita ar-
 mis discerni iure terminarentur, in summam
 socordiam perduxere Quinctilium; vsque eo,

ut